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och bolagets bästa. Det är därför oroande att det så uttryckligen inte planeras några försäljningar 

av anläggningstillgångar under perioden. 

 

Stockholmshem har varit särskilt framgångsrikt när det gäller att samverka i affärsprojekt med 

privata fastighetsägare. Det är ett arbete som bör intensifierats. Stockholmshem bör också pröva 

att producera andra upplåtelseformer än traditionella hyresrätter. Det kan vara bostadsrätter, 

ägarlägenheter och kooperativa hyresrätter. Samverkan med SHIS Bostäder bör utvecklas för att 

nå samsyn när det gäller effektuerandet av produktion och förvaltning av flyktingboende och 

andra former av fastigheter inom ramen för SHIS uppdrag. 

 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

     

1. Förslaget till budget för 2017 och inriktning för 2018 och 2019 godkänns. 

 

§ 4  Nyproduktion Lugnet  

 

VD hänvisade till ärende 4. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. Genomförandet av projektet Lugnet etapp III med en projektbudget om 360 mnkr godkänns. 

2. VD får i uppdrag att teckna erforderliga avtal rörande projektet. 

 

§ 5  Samordnare för Kultur i ögonhöjd 

 

VD hänvisade till ärende 5. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. Styrelsen utser Rebecka Johansson till lokal samordnare för Stockholmshems arbete med 

Kultur i ögonhöjd. 

 

§ 6 Anmälan svar på revisorsrapport om bostadsbyggande 

 

VD hänvisade till ärende 6. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. Styrelsen beslutar att godkänna svar på Projektrapporten. 

 

  


